
Deferred Premium Clause 

Notwithstanding anything herein to the contrary the premium or consideration for this insurance is 

payable by installments as follows: 

___% of annual premium due and payable at inception as the first installment. 

___% of annual premium due and payable on the ___ day of _____as the second installment 

___% of annual premium due and payable on the ___ day of _____as the third installment 

___% of annual premium due and payable on the ___ day of _____as the fourth installment 

In the event of a total loss covered hereunder all future installments shall immediately become due 

and payable and the company shall be entitled to take credit therefore. 

 

 

华泰财产保险有限公司 

保费展期条款 

无论是否有无相反规定，本保险的保费或对价应以下列期数支付： 

    %年度保费于起保时到期并支付，为第一期保费； 

    %年度保费于      到期并支付，为第二期保费； 

    %年度保费于      到期并支付，为第三期保费； 

    %年度保费于      到期并支付，为第四期保费。 

 

发生本保险所承保的全损时，所有后来分期保费应视为立即到期并予以支付，且本保险

公司有权将其贷入己方。 


